
ZÁPIS Č. 13 KD 2022/13/25.10. 2022 
z kolegia děkana konaného 25. 10. 2022 v 09:30 hod. (pracovna děkana) 

Přítomni: děkan J. Roskovec, proděkani M. Prudký, P. Gallus, proděkanka O. Navrátilová, tajemník        
P. Moskala,  

Omluveni: doc. P. Sláma, dr. L. Beneš  
 
úvod  

- biblické čtení Lk 13,18–21 
- zápis z předchozí schůze – schválen elektronicky 

Děkan 

- AS schválil VR podle návrhu a nového vedoucího katedry etiky P. Galluse - vedoucího katedry 
musí schválit ještě VR, která se sejde 4. 11. 2022 (habilitační řízení Mgr. Rückl, hodnocení 
Ph.D.); AS vyslovil nesouhlas s neotevřením TSE v příštím roce – program bude muset být 
přehodnocen a koncepčně změněn – měla by se toho ujmout speciálně sestavená skupina 
(garant + vyučující stěžejních předmětů programu) 

- kontrolní zpráva k institucionální akreditaci (Národní akreditační úřad) – bude zapotřebí 
součinnost fakulty s univerzitou – Pavol Bargár + Petr Sláma budou kontaktní osoby 

- elektronické podpisy – vznesen dotaz na rektorát, plus v kolegiu, kdo potřebuje/chce a ještě 
nemá el. podpis 

- formy odevzdávání kvalifikačních prací (usneseno kolegiem) – bude potřeba připravit OD, 
které nahradí dosud platné OD Pravidla pro evidenci, odevzdávání a zveřejňování 
závěrečných prací z r. 2010 

- účast na inauguraci nového děkana doc. Víta Huška, Th.D. v Olomouci, setkání tamtéž 
s děkanem doc. ThDr. Rudolfem Svobodou, Th.D. z Českých Budějovic 

- PF 2023 – najít vhodný obrázek – fotka z Izraele? - aby mohlo být zadáno do tisku v co 
nejbližší době 

- příští schůze kolegia 15. 11., 6. 12. (rozšířené?), 10. 1. 

Tajemník 

- nezáv. jednání s firmou Coca Cola o pronájmu nápojového automatu pro studenty -> 
kolegium souhlasí s pokračováním vyjednávání 

- termíny pro závěr roku: 15.12. 2022 – termín pro mzdy; 16.12. 2022 – termín pro ostatní 
podklady pro ekonomické oddělení (vyúčtování pracovních cest, proplacení drobných výdajů 
apod.) 

- od 6.11. 2022 – pronájem quakerům – buď kaple, nebo učebna G  

 

 



 

Věda  

- univerzitní medaile pro E. Štěříkovou – napsán koncept žádosti, bude podán; medaile byla 
většinou předávána na zasedání Vědecké rady, v některých výjimečných případech možnost 
soukromého předání   

- návrhy na ocenění studentských prací – přišla pouze jedna nominace – práce studentky 
Paluchníkové – nominace na Cenu rektora; prof. Prudký obešle znovu vyučující s výzvou 
o nominaci prací na Cenu děkana 

- GAČR – blíží se termín nominace nových členů odborných panelů/komisí – předpokladem je 
zkušenost s granty a podobnými projekty – prof. Prudký zašle email s podrobnými 
informacemi  

- nominace publikací v MODUL 1 podány   

 

Studium  

- novelizace Pravidel pro organizaci studia na ETF, čl. 3: Specializace studijních programů – 
opravit podle platných akreditací a platného SZŘ (provede děkan s proděkanem Benešem) 

Postgraduální vzdělávání 

- všichni doktorandi převedeni do 4 (resp. 8 = 4 čes + 4 angl) studijních programů dr studia 
- Hodnocení dr. studia: proběhlo jednání oborových rad FN a PETTE, v tomto týdnu HST a BT – 

4. 11. VR – 7. 11. údaje přebírá ke kontrole RUK. 
- Na 8. 11. plánována porada s garanty dr programů o požadavcích vůči studentům plynoucích 

s akreditační dokumentace a z logiky SISu; reflexe složení OR. 
-  9. 11. porada s novými doktorandy a vyplnění jejich ISP 
- CŽV/U3V se rozjelo 7. 10. 
- Asociace U3V provádí sběr dat za AR 2021/22, zpoždění kvůli nenahlášené změně kontaktní 

osoby, prodlouženo. 

Zahraničí a ekumenické vztahy 

- v minulém týdnu proběhla návštěva zástupců presbyteriánské církve z USA, konkrétně 
z misijní větve pro Evropu 

- Vl. Roskovec – prosba o krátký článek o vztazích pražských/českých teologů se Slovenskem 
do Křesťanské revue (ze současnosti) 

- minulý týden taktéž proběhla návštěva doktorandů Starého zákona z Vídně, kdy byla na 
programu i hostovská přednáška -> obě strany se domluvily na pokračování těchto setkávání 
se střídáním místa konání (Praha – Vídeň) 

Rozvoj 

- Letní škola církevních dějin v Litoměřicích – zúčastnili se 3 přednášející a 2 studenti z ETF; 
akce byla hodnocena jako zdařilá, spolupráce (s ÚSTR, FF a KTF) bude pokračovat i příští rok. 



- Gaudeamus – proběhl v Bratislavě, chystá se v Brně a Praze – v Brně se zúčastní jako tradičně 
Matěj Bouček, ke kterému se tentokrát připojí i Fr. Keprtová 

- dotazníky ze zápisu studentů ohledně získání informací o fakultě – skoro polovina se 
dozvěděla o fakultě od rodiny/přátel, třetina přes web, pětina z kostela, 17 % z webu UK, 
16 % z internetových vyhledávačů 

- využít nabídku na Snídani s rektorkou a pozvat ji na fakultu k diskuzi 
- studium v aj – návrh na zvýšení poplatku za studium -> počká se do příštího akademického 

roku a poté se rozhodne 
- kalendář na webu – akce hlásit M. Boučkovi – primárně T. Sáblíková, která by měla být 

informována o životě na fakultě  
- rozvrh – problémy s překryvy předmětů – návrh: vytvořit pevný rozvrh pro všechny ročníky, u 

denního i dálkového studia; vyjít z logické návaznosti a studijních plánů -> započala diskuze, 
znovu otevřeme na příštím kolegiu 

- OP JAK, projekt PhD. Infra – lze z něj čerpat finance na materiální zajištění pro doktorandy – 
tzn. v našem případě fyzické i elektronické knihy, přístupy do databází, dovybavení výukových 
prostor elektronickými zařízeními – termín odevzdání pro univerzitu 11. 11. 2022; 
pro ministerstvo 20. 2. 2023 -> souhlas se zapojením se do OP, bude sestaven tým, který 
sestaví seznam věcí, jež na podnět doktorandů a vyučujících zařadíme do projektu – 
doc. Gallus rozešle emailem informace 

- Seznam.cz – bude spouštět nový projekt Seznam Médium - obsahovou službu podobnou 
blogům, ETF byla oslovena o spolupráci – jedná s nimi Matěj Bouček 

- rekonstrukce – veškerá dokumentace pro 2. kolo VŘ na dodavatele stavby byla již odeslána 
na ministerstvo, po jejím schválení bude vypsáno výběrové řízení 

- hodnocení kariérního řádu – je potřeba jmenovat komisi, která hodnocení provede 

 
Různé 

   
- zemřel bývalý student Jan Pěkný – bude vyvěšen černý prapor 

  


